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Päevakord : 

 

1. Vilistlaskogu 2023. a majandusaasta aruande kinnitamine 

2. Vilistlaskogu juhatuse valimine 

3. Revisjonikomisjoni valimine 

4. Ülevaade Räpina ÜG 2024. a esimese poolaasta tegemistest ja väljakutsetest (sh 

arutleme ka Räpina ÜG gümnaasiumi osa tuleviku teemadel) 

5. Ettesaadetud ja kohapeal algatatud küsimused 

 

1. Vilistlaskogu 2023. a majandusaasta aruande kinnitamine 

KUULATI  

Kairi Kasearu –  revisjonikomisjoni arvates tundub majandusaasta aruandes kõik vastavat 

tegelikkusele. Ulla Preeden andis kiire ülevaate Vilistlaskogu 2023.a tegevusaruande kohta. 

MTÜ-l on rohkem vahendeid tänu vilistlaste kokkutulekule. Päev enne kokkutulekut toimus 

esmakordselt vilistlaste konverents, mis oli üsna populaarne. Konverentsil osales palju 

vilistlasi. Päevased plokid olid suunatud õppuritele ning õhtu poole vilistlastele. Konverentsist 

võeti osa ka veebi vahendusel. Vilistlased tegid ettepaneku koolikokkutulekul korraldada ka 

spordivõistlusi. Võiks hakata mõtlema, mida rahaga teha. Kas nt maksta mõnele tublile 

õpilasele stipendiumi?  

Ulla Preeden – kool korraldas logo konkursi ning vilistlaskogu lubas auhindadeks raha anda. 

Osa vilistlaskogu rahalisi vahendeid on juba ära planeeritud. Kool küsis abi aulasse uue 

projektori soetamiseks ning vilistlaskogu ostab koolile uue projektori. 

Irmen Nagelmaa – uus logo peaks tulema koos uue arengukavaga. Konkursist võtsid osa 

põhiliselt õpilased, paistab, kas midagi ongi sealt valida. Kunstiõpetuse õpetaja viis läbi logo 

õpetamise projekti, Irmen käis õpilastele rääkimas, millist logo kool ootab. 

Kairi Kasearu – millest on tingitud logo vahetamine? 

Irmen Nagelmaa – vana logo ei kajasta kooli sisu, eesmärki, väärtusi. Arengukava eesmärgid 

said logo loomise tingimuseks. 

Kairi Kasearu - Vilistlaskogusse kuulub 53 liiget, lahkujaid ega uusi liikmeid polnud.  

Majandusaasta algas 01.01.2023 ja lõppes 31.12.2023.  

Revisjonikomisjon kiidab majandusaasta aruande heaks. 

Ulla Preeden - Majandusaasta aruande raamatupidamise osa koostas Tiia Kütt. Annetajate 

nimesid aruandesse avalikuks ei pane.  

Teeb ettepaneku kinnitada Vilistlaskogu 2023.a aastaaruanne. Poolt – 10, vastu ei olnud, 

erapooletuid - ei olnud. 

 

OTSUSTATI 

Kinnitada MTÜ Räpina ÜG Vilistlaskogu 2023. aasta majandusaasta aruanne. 



 

2. Vilistlaskogu juhatuse valimine 

KUULATI 

Ulla Preeden – loetleb praegused MTÜ RÜG Vilistlaskogu juhatuse liikmed: Uno Kaldmäe, 

Meelis Mälberg, Ulla Preeden, Tulvo Ilves, Toomas Heering ja koolidirektor. Vilistlaskogu 

põhikiri ütleb, et vilistlaskogu üldkogu määrab kaheks aastaks liikmete hulgast vilistlaskogu 

juhatuse. Juhatuses võib olla miinimum 3, aga võiks olla umbes 5 liiget. Juhatus valib ise 

endale esimehe ja aseesimehe. Tulvo andis teada, et on nõus jätkama. Ulla Preeden, Toomas 

Heering, Uno Kaldmäe on nõus jätkama. Meelis Mälberg jätkab ka.  

Otsustati, et juhatuse liikmed jätkavad järgmised 2 aastat. 

Poolt – 10, vastu ei olnud, erapooletuid ei olnud. 

 

OTSUSTATI 

Kinnitada MTÜ Räpina ÜG Vilistlaskogu juhatus järgmises koosseisus: Uno Kaldmäe, Meelis 

Mälberg, Ulla Preeden, Tulvo Ilves, Toomas Heering ja kooli direktor, kui ta konkursi 

komisjonis valitud saab. 

 

3. Revisjonikomisjoni valimine 

Ulla Preeden – praeguses revisjonikomisjonis on Tiina Paasik, Signe Lieberg ja Kairi Kasearu. 

Tiina Paasik, Signe Lieberg ja Kairi Kasearu on nõus jätkama. 

Poolt – 10, vastu ei olnud, erapooletuid ei olnud. 

 

OTSUSTATI 

Kinnitada MTÜ Räpina ÜG Vilistlaskogu revisjonikomisjon järgmises koosseisus: Tiina 

Paasik, Signe Lieberg, Kairi Kasearu. 

 

4. Ülevaade Räpina ÜG 2024. a esimese poolaasta tegemistest ja väljakutsetest (sh 

arutleme ka Räpina ÜG gümnaasiumi osa tuleviku teemadel) 

KUULATI 

Irmen Nagelmaa – kool toimib, õpetajad õpetavad heal tasemel. Koduleht kajastab väga paljut. 

Toimuvad arenguvestlused, õpetajate eneseanalüüsid, ainekoondised hakkavad juhtkonna 

juures vestlustel käima. 

Toomasest sai algus kosmosepäevast, sealt arenes ka projektori teema. 

Norraga oli meil kliima projekt. Gümnaasiumiastme õpilased käisid Norras. 

Põhikooli õpilastega on metsateemaline projekt. 2 õppekäiku on juba toimunud, maikuus 

külastasid 4 riiki Räpinat. Meil osales 23 last, neist enamus majutajad. Sügisel külastavad 

lapsed Prahat, seejärel Prantsusmaad. Õpilased saavad projektis osaleda läbi konkursi. 

KIK projektid, kus õpilased osalevad keskkonnateemalistes õppekäikudes. 

Õppeaasta lõpus toimub matkapäev. 

Mure: õpetajate puudus. Vald on teinud ettepaneku õpetajad „üle osta“. 

Kairi Kasearu: on kuulnud Erasmus+ projekti kohta positiivset tagasisidet. 

Irmen Nagelmaa – Räpinat külastasid 30 õpilast ja 8 õpetajat.  

Meie eesmärgiks on kasvatada ja julgustada õpetajaid tegema midagi, mida nad varem pole 

teinud. Nt projektis osalema ja tegevusi korraldama. 

Marika Aalja – mida rohkem tuua esile neid õpetajaid, siis julgevad ka teised ennast ületada. 

Toomas Heering – kas koolile direktor on leitud? 

Ulla Preeden – vestlused käivad, on 4 kandidaati, praegu pole veel teada, kuidas läheb. 

Tiina Kallaste – kas kandidaadid on samad, kes varasemalt on kandideerinud? 

Ulla Preeden – osad on. 

Toomas Heering – küsib Irmenilt, milliseid õpetajaid kool otsib. 



Irmen Nagelmaa – matemaatika ja eesti keele õpetajat gümnaasiumiastmele 1,0 ametikohaga. 

Ulla Preeden – teeb ettepaneku muuta konkurss atraktiivsemaks, konsulteerida Ullaga. 

Nt lähtetoetus mingiks perioodiks. Kooli pakkumine peab teistest kuulutustest eristuma.  

Kogukonna otsus on säilitada gümnaasium. Üks võimalus on koostöö aianduskooliga. 

Ministeerium ootab valla seisukohta sulgemise alternatiiviks. 

 

6. Ettesaadetud ja kohapeal algatatud küsimused 

Ulla Preeden – mis kell sobib koosolekuks? 

Tehti ettepanek pigem tööpäeva õhtul nädala sees. Reedeti on inimestel pigem muud 

plaanid. 

Marika Aalja – teeb ettepaneku koostada eelnevalt elektroonne küsimustik ja 

vilistlaskogu liikmed saavad endale sobivaima märkida. Valikusse panna nt kuupäev ja 

kellaaeg. 

 

/allkirjastatud digitaalselt/      /allkirjastatud digitaalselt/ 

Koosoleku juhataja       Koosoleku protokollija 

Ulla Preeden        Annika Šturmov 


